



SÖDERMANLANDS ISHOCKEYFÖRBUND

Styrelsemöte nr 6 22-02-07 digitalt

Styrelse Martin Lyckström, Lars-Axel Andersson, Terese Carlsson, Anne Johansson,
Patrik Svensson, Andreas Ekström, Tony Sandberg, Robert Andersson(del av)
Adjungerade Timmy Cox, Inga-May Forslund,
Ej närvarande Jim Karlsson

- 1 Mötets öppnande** Martin hälsar alla välkomna och öppnar
- 2 Sekreterare** Timmy Cox
- 3 Justerare** Martin Lyckström Anne Johansson väljs att justera
- 4 Föregående protokoll**
Ok.
- 5 Fastställande av dagordning**
Ok.
- 6 Eskaleringar (akuta ärenden som resp verksamhetsområde inte kan lösa själva)**
Inga inkomna frågor
- 7 Fokuspunkter**
Inga föranmälda frågor
- 8 Statusrapporter (frågor på skriftlig info utsänd i förväg)**
 - 8.1** Nulägesrapport (Timmy, en sammanfattning ligger i Dropbox)
Timmy redogör för vad som hänt och vad som planeras i framtiden.
Hockeykontoren och strukturer kring samarbeten där tar form.
 - 8.2** Ekonomi (Tony)
Budgeten följs och inga oförutsedda kostnader har dykt upp.
Frågan om hur hanterar vi ej inkomna betalningar diskuteras och som tidigare så erbjuds avbetalning av olika avgifter om det behövs vid enstaka tillfällen.
 - 8.3** Utbildning (Patrik)
Målvaktstränarutbildning har genomförts 5-6/2
 - 8.4** Disciplin/Tävling (Lars-Axel)
Tre kronor Hockey cup kommer att spelas i Gnesta 19 mars.
Många uppskjutna matcherna maa covid-19 ska kunna genomföras.
Förlängd seriespelstid är beviljad för att serierna ska kunna spelas klart.
 - 8.5** Funktionär (Andreas)



SÖDERMANLANDS ISHOCKEYFÖRBUND

Gör sitt yttersta för att lösa situationerna som skapas av den generella domarbristen. Domarbristen gör att det blir svårt att vara fullt upp så flexibel som Funktionärskommitten skulle vilja vara.

Planering inför SM-slutspelet fortgår kring tillsättning av domare
Andreas kan konstatera att få inkomna disciplinära ärenden inkomna generellt ännu så länge.

8.6 Distriktslag (Anne/Lars-Axel, Patrik)

Planering fortgår kring ledarfrågan.

Åldersstrukturen diskuteras med anledning av den nyligen utskickade "Nationella principen". Blir svårt att få ihop en trupp på flicksidan med tillgång till bara två årskullar. Det sker en diskussion med SIF om detta.

8.7 Region Öst (Martin, Tony)

Martin rapporterar från regionsmötet.

9 Övriga frågor

Som info så flyttar postboxen till Almnäs. Ingen vettig lösning som är försvarbar ekonomiskt att få posten levererad till kansliet.
RF-SISU Stämman 28/4, Tony Representerar.

10 Nästa möte

7/3 kl 1730 Pressrummet Scaniarinken

11 Mötet avslutas

Martin tackar alla för engagemanget och avslutar mötet